



الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Date: 30 October 2023

التاريخ: 30 أكتوبر 2023

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكوبت المحترمين

Subject: Disclosure regarding the invitation to the Ordinary and Extraordinary General **Assembly of the National Petroleum Services** Company

الموضوع: إفصاح بشأن الدعوة إلى انعقاد الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة الوطنية للخدمات البترولية

With reference to the related subject, and pursuant to the provisions of the law No.7 of 2010, and its executive bylaws and amendments, issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملا بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

We would like to disclose about the invitation to the Extraordinary General Assembly Meeting of the **National** Petroleum Services Company to discuss the items on the agenda, as the Extraordinary General Assembly Meeting will be held at 10:00 AM on Monday 20/11/2023 at the company's headquarters located in Ahmadi Governorate - Shuaiba Industrial Area -Block 3 - Plot 76.

نود الإفصاح عن الدعوة لاجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة الوطنية للخدمات البترولية وذلك لمناقشة البنود الواردة في جدول الأعمال، حيث سيعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية في تمام الساعة 10:00 صباحا من يوم الاثنين الموافق 2023/11/20 بمقر الشركة الكائن في محافظة الأحمدي - منطقة الشعيبة الصناعية - قطعة 3 - قسيمة 76.

Attached is the declaration form is the form for announcing the information of the assembly extraordinary general accordance with Annex No. (14) and we also attach to you a copy of the agenda of the extraordinary general assembly as well as the notification of the Ministry of Commerce and Industry.

ومرفق طيه نموذج الإعلان عن الجمعية العامة العادية وغير العادية وفقا للملحق رقم (14) كما نرفق لكم نسخة من جدول أعمال الجمعية العامة العادية وغير العادية وكذلك إخطار وزارة التجارة والصناعة.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali Al-Behbehani

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

مهيمن على البهيلهاني

Vice Chairman and CEO



نموذج الإعلان عن معلومات الجمعية العامة Application Form for the Announcement of a General Assembly Meeting

2023/10/30		التاريخ Date
National Petroleum Services Company (K.S.C.P)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
⊠Ordinary ⊠Extraordinary	⊠عادية ⊠غير عادية	نوع الجمعية Assembly Type
2023/11/20		تاريخ الجمعية العامة Date of General Assembly
2023/11/01		التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة* Purchasing Final date for the company's shares to be registry of the registered in the right to attend the General Assembly*
2023/11/01		تاريخ حيازة السهم لحضور الجمعية Date of the share ownership to attend the Assembly
2023/11/06		تاريخ حق حضور الجمعية العامة** Date of right to attend the General Assembly**
Attached the Agenda of the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting	مرفق جدول أعمال الجمعية العامة العادية وغير العادية	بنود جدول الأعمال Items of the Agenda
⊠Physical □Electronic system	☑الحضور المباشر☐ النظام الإلكتروني	طرق المشاركة في الجمعية Methods of participating in the Assembly
Company premises-Shuaiba west Industrial Are-Block 3 – Plot #76	مقر الشركة – الشعيبة الصناعية – قطعة 3 – شارع 6 – قسيمة 76	مكان انعقاد الجمعية العامة Venue of holding the General Assembly
27/11/2023		التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب Deferred date of the Assembly In case of non-quorum

^{*} يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقا للأورة التسوية الحالية.

** من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.

^{**}Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the General Assembly, even if the share was sold before the date of the General Assembly.



^{*}Third Business Day before the date of the right to attend the General Assembly according to the current settlement cycle.





الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Agenda of the Ordinary General Assembly Meeting of National Petroleum Services Company (K.S.C.P) (NAPESCO)	جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية المقدمات البترولية (ش.م.ك)عامة (نابيسكو)
1) Approval of the resignations submitted by the two members of the Board of Directors, Qurain Plastic Industries Company (K.S.C.C) represented by Mr. Michey Zacharia, and Qurain Basic Materials Industries (K.S.C.C) represented by Mr. Khaled Hamdan Al.Saif);	1) الموافقة على الاستقالتين المقدمتين من عضوي مجلس الإدارة السادة/ شركة القرين للصناعات البلاستيكية ش.م.ك.م ويمثلها السيد/ ميكي زاتشاريا، والسادة/ شركة القرين لصناعة المواد الأولية (ش.م.ك.م) ويمثلها السيد/ خالد حمدان السيف،
2) Approval of the election of two Board of Directors members to complete the current session of the Board of Directors.	2) الموافقة على إنتخاب عضوين مجلس إدارة مكملين للدورة الحالية لمجلس الإدارة.
3) Approval of authorizing the company's Board of Directors to deal with related parties during the fiscal year ending on 12/31/2023 and until the date of the regular annual general assembly of the company's shareholders to consider the regular agenda for the fiscal year that ends on 12/31/2023	(3) الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة في التعامل مع الأطراف ذات الصلة خلال السنة المالية التي تنتهي في 12/31/203 وحتى تاريخ انعقاد الجمعية العامة السنوية العادية لمساهمي الشركة للنظر في جدول الأعمال العادي عن السنة المالية التي تنتهي في 2023/12/31.

مهيمن علي البهبهائي نائب رئيس مجلس الإدارة الرئيس التنفيذي

التوقيع







الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Extraordinary General Assembly Meeting Agenda

National Petroleum Services Company (K.S.C.P)

Frist: Approval of the amendment of Article No. (5) of the Memorandum of Incorporation and Article No. (4) of Articles of Association:

Article before amendment: The purposes for which the company is established are as follows:

- 1. To provide services supporting well drilling, workover, and production operations, as well as services related to well maintenance.
- 2. To establish industrial facilities to manufacture and produce materials and equipment necessary for those purposes, after obtaining the necessary approvals of the relevant authorities.
- 3. To import and own necessary machines, equipment, and materials to carry out their purposes.
- 4. To own necessary land and properties for their purpose.
- 5. To import and export the necessary chemicals to carry out the works mentioned above in paragraph (1).
- 6. To conclude agreements and obtain concessions that it deems necessary to achieve its objectives.
- 7. To own required patents and trademarks.
- 8. To obtain and grant agencies in relation to the company's business.
- 9. To conduct studies, investigations, and research related to the company's purposes. The company may do all of this in Kuwait or abroad. The company may also have an interest or participate in any way with bodies that engage in similar activities or that cooperate to achieve its purposes in Kuwait or abroad, and it may buy the entities or associate itself with them.
- 10. Providing environmental services and associated laboratory services specialized in comprehensive environmental analysis. In addition, provide health, safety, and environmental advisory services, as well as environmental training and the work of environmental studies and research, including environmental impact studies after the

جدول اعمال الجمعية العامة غير العادية الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع)

أولا: الموافقة على تعديل المادة رقم (5) من عقد التأسيس والمادة رقم (4) من النظام الأساسي:

النص قبل التعديل: الأغراض التي أسست من اجلها الشركة هي كما يلي:

- 1. القيام بالخدمات المساندة لعمليات حفر الأبار وعمليات اصلاح الأبار وعمليات تجهيزها للإنتاج وكذلك الخدمات المتعلقة بصيانة الأبار.
- إقامة المنشآت الصناعية بغرض صنع وإنتاج المواد والمعدات اللازمة لهذه الغايات بعد موافقة الجهات المعنية.
- 3. استيراد وتملك المكائن والآلات والمواد اللازمة لتنفيذ اغراضها.
 - تملك الأراضي والعقارات الازمة لإقامة منشآتها ولوازمها.
- استيراد وتصدير المواد الكيماوية اللازمة لتنفيذ الاعمال المذكورة أعلاه في البند (1).
- ابرام الاتفاقيات والحصول على الامتيازات التي تراها لازمة لتحقيق اغراضها.
 - 7. تملك براءات الاختراع والعلامات التجارية التي تحتاج اليها.
 - 8. الحصول على الوكالات ومنحها فيما يخص اعمال الشركة.
- و. القيام بالدراسات والاستقصاءات والبحوث المتعلقة بأغراض الشركة، يجوز للشركة جميع ذلك في الكويت او في الخارج كما يجوز للشركة ان تكون لهما مصلحة او ان تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول اعمال شبيهه بأعمالها او التي قد تعاونها على تحقيق اغراضها في الكويت او في الخارج ولها ان تشتري هذه الهيئات او ان تلحقها بها.
- 10. تقديم الخدمات البيئية وما يتعلق بها من مختبرات مختصة بالتحاليل البيئية بصورة شاملة إضافة الى الخدمات الاستشارية المتعلقة بالبيئة والصحة والسلامة وكذلك التدريب البيئي وعمل الدراسات والأبحاث البيئية بما فيها دراسات المردود البيئي بعد موافقة الجهات المعنية وتشمل الخدمات البيئية ما يلى:

P.O. Box 9801 Ahmadi 61008 Kuwait - Paid up Capital KD 10,000,000 Commercial Registration No.: 49911 An ISO 9001, ISO 14001, ISO 50001 Certified & ISO 17025 Accredited Company

Tel: +965 22251000 Fax: +965 22251010 www.napesco.com



napesco environmental services include the following:

- Collecting, preparing, and testing all types of waste samples. Transporting, treating, recycling, and disposing of oil well drilling & production, oil pits, oil tanks leaks, and the rest of industrial waste harmful to the environment.
- Harmful envir (solid, semi-solid, liquid, gaseous, other) such as those related to the oil industry and services and its energy conversion process, which includes by oil wells, offshore platforms, onshore oil platforms, oil and gas refineries, chemicals, industrial and marine services, and their waste. In addition, waste of related medical field services, sanitation, and water production, refinement, and desalination.
- Carrying out the work of collecting, transporting, cleaning, processing, recycling, and disposing of industrial and chemical waste related to the work of drilling, transporting, storing, producing, and exporting petroleum (oil - gas).
- Importing, exporting, renting, selling, and storing equipment, machines, and devices used in the collection, transportation, cleaning, processing, recycling, and disposal of waste of all types.
- Providing technology software solutions and support services in environmental treatment and waste handling of all types.
- Trading in raw materials and manufactured products used to protect and conserve the environment.
- Providing all types of environmental training through independent specialized training centers. Health, safety, and environmental consulting services. Chemical and environmental laboratories, provided that the required conditions are met in those who practice this profession, and after the approval of relevant authorities.
- Providing environmental accreditation. auditing, and monitoring for related institutions. Qualifying and licensing of human resources carry out all required to environmental work and activities.
- Supplying and installing mobile devices in oil sites to measure air pollution on a regular basis.

- اخذ وتجهيز وفحص عينات المخلفات بأنواعها ونقل ومعالجة وتدوير والتخلص من المخلفات المتعلقة بعمليات حفر آبار النفط وانتاجها والبحيرات النفطية ورواسب خزانات النفط وغيرها من المخلفات الصناعية الضارة بالبيئة.
- معالجة كافة النفايات الضارة بالبيئة (صلبة شبه صلبة سائلة غازية أخرى) كتلك المتعلقة بصناعة وخدمات النفط وتحويلها الى طاقة والمتمثلة بالأبار النفطية والمنصات البحرية والمنصات النفطية البرية ومعامل تكرير النفط والغاز والمواد الكيماوية والخدمات الصناعية والبحرية ومخلفاتها، إضافة الى مخلفات صناعة وخدمات المجالات الطبية ذات العلاقة والصرف الصحى ومخلفات صناعة و تكرير و تحلية المياه.
- القيام بأعمال تجميع ونقل وتنظيف ومعالجة وتدوير والتخلص من المخلفات الصناعية والكيميائية المتعلقة بأعمال حفر ونقل وتخزين وإنتاج وتصدير البترول (نفط غاز).
- استيراد وتصدير وتأجير وبيع وتخزين المعدات والآلات والأجهزة المستخدمة في تجميع ونقل وتنظيف ومعالجة وتدوير والتخلص من النفايات بأنواعها.
- تقديم حلول وتكنولوجيات وبرمجيات وخدمات مساندة في معالجة البيئة والتعامل مع مخلفاتها بأنواعها.
- المتاجرة في المواد الأولية والمنتجات المصنعة المستخدمة في حماية البيئة والمحافظة عليها.
- تقديم التدريب البيئي بكامل انواعه بمراكز تدريبية متخصصة مستقلة والاستشارات الخاصة بالأمان والصحة والبيئة والمختبرات الكيميائية والبيئية على ان تتوافر الشروط المطلوبة فيمن يزاول هذه المهنة وذلك بعد موافقة الجهات المعنية.
- تقديم الاعتمادات والتدقيق البيئي والمراقبة للمؤسسات ذات الصلة وتأهيل وترخيص الموارد البشرية للقيام بكافة الاعمال والأنشطة البيئية المطلوبة.
- تزويد وتركيب أجهزة متنقلة وثابتة في المواقع النفطية وغير
 النفطية لقياس ملوثات الهواء بشكل دوري.
- توريد عمالة فنية متخصصة في اعمال مكافحة التلوث الخاص بالبيئة البحرية المحيطة بالمواقع النفطية.



NAPESCO Supply specialized technical labor antipollution work for the marine environment surrounding oil sites.

- Inspecting, auditing, and monitoring of the safety of oil facilities, transmission lines, oil and gas tankers, refineries, factories, and related facilities.
- Supply and installation of safety equipment, security, and control systems in oil ports, such as surveillance cameras, anti-theft and fire alarm systems, and explosive detection equipment, and others.
- Owning land and real estate for the establishment of its facilities and its own requirements and the provision of employee's accommodation.
- Exploiting the financial surpluses available to the company by investing them in financial portfolios managed by specialized companies and entities.
- Establishing and diversifying industrial facilities for the purpose of manufacturing, producing, importing, exporting, selling, storing, and renting well linings, production and drilling pipes, wellheads, and all materials necessary for well drilling and production operations, as well as the equipment required to carry out the company purposes.
- Acting as a mediator for all other operations required by the various companies of business, interests and various purposes in all main oil fields for the oil sector.
- 11. Conducting all types of well drilling operations and their subsequent development and maintenance operations.

Article after proposed amendment: Adding the following purposes to the company:

- 1. To provide services supporting well drilling, workover, and production operations, as well as services related to well maintenance.
- 2. To establish industrial facilities to manufacture and produce materials and equipment necessary for those purposes, after obtaining the necessary approvals of the relevant authorities.
- 3. To import and own necessary machines, equipment, and materials to carry out their purposes.

- فحص وتدقيق ومراقبة سلامة المنشآت النفطية وخطوط النقل
 وناقلات النفط والغاز والمصافي والمصانع والملاحق المرتبطة
 بها.
- توريد وتركيب معدات السلامة وأنظمة الامن والتحكم في المنافذ النفطية ككاميرات مراقبة وأنظمة انذار ضد السرقات ومكافحة الحريق ومعدات كشف المتفحرات وخلافة.
- تملك الأراضي والعقارات اللازمة لإقامة منشآتها ولوازمها وسكن موظفيها.
- استغلال الفوائض المالية المتوفرة لدى الشركة عن طريق استثمارها في محافظ مالية تدار من قبل شركات وجهات متخصصة.
- إقامة المنشآت الصناعية وتوابعها بغرض صنع وإنتاج واستيراد وتصدير وبيع وتخزين وتأجير بطانات الآبار وانابيب الإنتاج والحفر ورؤوس الآبار وجميع المواد اللازمة لعمليات حفر الآبار وانتاجها وكذلك المعدات المطلوبة لتنفيذ أغراض الشركة
- القيام كوسطاء لكافة العمليات الأخرى التي تستازمها الشركات المختلفة من اعمال ومصالح واغراض متنوعة في كافة المجالات النفطية الرئيسية للقطاع النفطي.
- 11. القيام بعمليات حفر الأبار بكافة أنواعها وما يتبعها من عمليات تطوير لتلك الأبار وصيانتها.

النص بعد التعديل المقترح:

إضافة أغراض إلى الشركة وهي على النحو التالي:

- القيام بالخدمات المساندة لعمليات حفر الأبار وعمليات اصلاح الأبار وعمليات تجهيزها للإنتاج وكذلك الخدمات المتعلقة بصيانة الأبار.
- 2. إقامة المنشآت الصناعية بغرض صنع وإنتاج المواد والمعدات اللازمة لهذه الغايات بعد موافقة الجهات المعنية.
- 3. استيراد وتملك المكائن والآلات والمواد اللازمة لتنفيذ اغراضها.
 - 4. تملك الأراضي والعقارات اللازمة لإقامة منشآتها ولوازمها.



அத்தும் own necessary land and properties for their purpose.

- **5.** To import and export the necessary chemicals to carry out the works mentioned above in paragraph (1).
- **6.** To conclude agreements and obtain concessions that it deems necessary to achieve its objectives.
- 7. To own required patents and trademarks.
- **8.** To obtain and grant agencies in relation to the company's business.
- 9. To conduct studies, investigations, and research related to the company's purposes. The company may do all of this in Kuwait or abroad. The company may also have an interest or participate in any way with bodies that engage in similar activities or that cooperate to achieve its purposes in Kuwait or abroad, and it may buy the entities or associate itself with them.
- 10. Providing environmental services and associated laboratory services specialized in comprehensive environmental analysis. In addition, provide health, safety, and environmental advisory services, as well as environmental training and the work of environmental studies and research, including environmental impact studies after the approval of the concerned authorities, and environmental services include the following:
 - Collecting, preparing, and testing all types of waste samples. Transporting, treating, recycling, and disposing of oil well drilling & production, oil pits, oil tanks leaks, and the rest of industrial waste harmful to the environment.
 - Harmful envir (solid, semi-solid, liquid, gaseous, other) such as those related to the oil industry and services and its energy conversion process, which includes by oil wells, offshore platforms, onshore oil platforms, oil and gas refineries, chemicals, industrial and marine services, and their waste. In addition, waste of related medical field services, sanitation, and water production, refinement, and desalination.
 - Carrying out the work of collecting, transporting, cleaning, processing, recycling, and disposing of industrial and chemical waste related to the work of drilling, transporting, storing, producing, and exporting petroleum (oil - gas).
 - Importing, exporting, renting, selling, and storing equipment, machines, and devices used in the collection, transportation, cleaning,

- استيراد وتصدير المواد الكيماوية اللازمة لتنفيذ الاعمال المذكورة أعلاه في البند (1).
- ابرام الاتفاقيات والحصول على الامتيازات التي تراها لازمة لتحقيق اغراضها.
 - 7. تملك براءات الاختراع والعلامات التجارية التي تحتاج اليها.
 - الحصول على الوكالات ومنحها فيما يخص اعمال الشركة.
- 9. القيام بالدراسات والاستقصاءات والبحوث المتعلقة بأغراض الشركة، يجوز للشركة جميع ذلك في الكويت او في الخارج كما يجوز للشركة ان تكون لهما مصلحة او ان تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول اعمال شبيهه بأعمالها او التي قد تعاونها على تحقيق اغراضها في الكويت او في الخارج ولها ان تشتري هذه الهيئات او ان تلحقها بها.
- 10. تقديم الخدمات البيئية وما يتعلق بها من مختبرات مختصة بالتحاليل البيئية بصورة شاملة إضافة الى الخدمات الاستشارية المتعلقة بالبيئية والصحة والسلامة وكذلك التدريب البيئي وعمل الدراسات والأبحاث البيئية بما فيها دراسات المردود البيئي بعد موافقة الجهات المعنية وتشمل الخدمات البيئية ما يلى:
- اخذ وتجهيز وفحص عينات المخلفات بأنواعها ونقل ومعالجة وتدوير والتخلص من المخلفات المتعلقة بعمليات حفر آبار النفط وانتاجها والبحيرات النفطية ورواسب خزانات النفط وغيرها من المخلفات الصناعية الضارة بالبيئة.
- معالجة كافة النفايات الضارة بالبيئة (صلبة شبه صلبة سائلة غازية أخرى) كتلك المتعلقة بصناعة وخدمات النفط وتحويلها الى طاقة والمتمثلة بالأبار النفطية والمنصات البحرية والمنصات النفطية البرية ومعامل تكرير النفط والغاز والمواد الكيماوية والخدمات الصناعية والبحرية ومخلفاتها، إضافة الى مخلفات صناعة وخدمات المجالات الطبية ذات العلاقة والصرف الصحى ومخلفات صناعة وتكرير وتحلية المياه.
- القيام بأعمال تجميع ونقل وتنظيف ومعالجة وتدوير والتخلص
 من المخلفات الصناعية والكيميائية المتعلقة بأعمال حفر ونقل
 وتخزين وإنتاج وتصدير البترول (نفط غاز).



processing, recycling, and disposal of waste of all types.

- Providing technology software solutions and support services in environmental treatment and waste handling of all types.
- Trading in raw materials and manufactured products used to protect and conserve the environment.
- Providing all types of environmental training through independent specialized training centers. Health, safety, and environmental consulting services. Chemical and environmental laboratories, provided that the required conditions are met in those who practice this profession, and after the approval of relevant authorities.
- Providing environmental accreditation. auditing, and monitoring for related institutions. Qualifying and licensing of human resources to carry out all required environmental work and activities.
- Supplying and installing mobile devices in oil sites to measure air pollution on a regular basis.
- Supply specialized technical labor antipollution work for the marine environment surrounding oil sites.
- Inspecting, auditing, and monitoring of the safety of oil facilities, transmission lines, oil and gas tankers, refineries, factories, and related facilities.
- Supply and installation of safety equipment, security, and control systems in oil ports, such as surveillance cameras, anti-theft and fire alarm systems, and explosive detection equipment, and others.
- Owning land and real estate for the establishment of its facilities and its own requirements and the provision of employee's accommodation.
- Exploiting the financial surpluses available to the company by investing them in financial portfolios managed by specialized companies and entities.
- Establishing and diversifying industrial facilities for the purpose of manufacturing. producing, importing, exporting, selling, storing, and renting well linings, production and drilling pipes, wellheads, and all materials necessary for well drilling and production

- استبراد وتصدير وتأجير وبيع وتخزين المعدات والآلات و الأجهزة المستخدمة في تجميع ونقل وتنظيف ومعالجة وتدوير و التخلص من النفايات بأنو اعها.
- تقديم حلول وتكنولوجيات وبرمجيات وخدمات مساندة في معالجة البيئة والتعامل مع مخلفاتها بأنواعها.
- المتاجرة في المواد الأولية والمنتجات المصنعة المستخدمة في حماية البيئة والمحافظة عليها.
- تقديم التدريب البيئي بكامل انواعه بمراكز تدريبية متخصصة مستقلة والاستشارات الخاصة بالأمان والصحة والبيئة و المختبر ات الكيميائية و البيئية على ان تتو افر الشر وط المطلوبة فيمن يز اول هذه المهنة وذلك بعد مو افقة الجهات المعنية.
- تقديم الاعتمادات والتدقيق البيئي والمراقبة للمؤسسات ذات الصلة وتأهيل وترخيص الموارد البشرية للقبام بكافة الاعمال و الأنشطة البيئية المطلوبة.
- تزويد وتركيب أجهزة متنقلة وثابتة في المواقع النفطية وغير النفطية لقياس ملوثات الهواء بشكل دوري.
- توريد عمالة فنية متخصصة في اعمال مكافحة التلوث الخاص بالبيئة البحرية المحيطة بالمواقع النفطية.
- فحص وتدقيق ومراقبة سلامة المنشآت النفطية وخطوط النقل وناقلات النفط والغاز والمصافى والمصانع والملاحق المرتبطة بها.
- توريد وتركيب معدات السلامة وأنظمة الامن والتحكم في المنافذ النفطية ككاميرات مراقية وأنظمة انذار ضد السرقات ومكافحة الحريق ومعدات كشف المتفجر ات وخلافة.
- تملك الأراضي والعقارات اللازمة لاقامة منشآتها ولوازمها و سكن مو ظفيها.
- استغلال الفوائض المالية المتوفرة لدى الشركة عن طريق استثمارها في محافظ مالية تدار من قبل شركات وجهات متخصصة
- إقامة المنشآت الصناعية وتوابعها بغرض صنع وإنتاج واستيراد وتصدير وبيع وتخزين وتأجير بطانات الأبار وانابيب الإنتاج والحفر ورؤوس الأبار وجميع المواد اللازمة لعمليات



- the general assembly, to meet the obligations of the company under the labor laws and such funds may not be distributed to the shareholders.
- 5. The amount necessary to distribute a first share of profits of 5% to shareholders shall be deducted from the value of their shares.
- 6. After the foregoing, a percentage determined by the General Assembly, not exceeding 10% of the remaining, is allocated to the remuneration of the Board of Directors.
- 7. The remaining profits are then distributed to the shareholders as an additional profit share or carried forward to the next fiscal year upon proposal by the Board of Directors or allocated to establish general reserve or extraordinary consumption fund.

- 4. يقتطع جزء من الأرباح تحدد الجمعية العامة لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل ولا يجوز توزيع هذه الأموال على المساهمين.
- يقتطع المبلغ اللازم لتوزيع حصة أولى من الأرباح قدرها 5%
 للمساهمين من قيمة اسهمهم.
- 6. يخصص بعد ما تقدم نسبة تحددها الجمعية العامة العمومية لا تزيد
 عن 10% من الباقي لمكافآت مجلس الإدارة.
- 7. يوزع الباقي من الأرباح بعد ذلك على المساهمين كحصة إضافية في الأرباح او يرحل بناء على اقتراح مجلس الإدارة الى السنة المالية المقبلة او يخصص لإنشاء مال للاحتياطي العام او مال للاستهلاك غير العادى.

Article before amendment:

- 1. 10% shall be deducted and allocated to the compulsory reserve, and the general assembly may stop this deduction if the compulsory reserve exceeds half of the company's capital.
- 2. A percentage of 1% shall be deducted and allocated to Kuwait Foundation for the Advancement of Science, according to the circular of the Ministry of Commerce and Industry issued on 17/08/2023.
- 3. Another 10% is deducted and allocated to the voluntary reserve. This deduction is stopped by a resolution of the Ordinary General Assembly upon the proposal of the Board of Directors.
- 4. A portion of the profits is deducted, determined by the general assembly, to meet the obligations of the company under the labor laws and such funds may not be distributed to the shareholders.
- 5. The amount necessary to distribute a first share of profits of 5% to shareholders shall be deducted from the value of their shares.
- 6. After the foregoing, a percentage determined by the General Assembly, not exceeding 10% of the remaining, is allocated to the remuneration of the Board of Directors.
- 7. The remaining profits are then distributed to the shareholders as an additional profit share at the end of the fiscal year or at the end of each financial

النص بعد التعديل:

- 1. يقتطع 10% تخصص لحساب الاحتياطي الإجباري ويجوز للجمعية العمومية وقف هذا الاقتطاع إذا زاد الاحتياطي الاجباري على نصف راس مال الشركة.
 - 2. يقتطع 1% من الأرباح لمؤسسة الكويت للتقدم العلمي.
- 3. يقتطع 10% أخرى تخصص لحساب الاحتياطي الاختياري ويوقف هذا الاقتطاع بقرار من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة.
- 4. يقتطع جزء من الأرباح تحدد الجمعية العامة لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل ولا يجوز توزيع هذه الأموال على المساهمين.
- يقتطع المبلغ اللازم لتوزيع حصة أولى من الأرباح قدرها 5%
 للمساهمين من قيمة اسهمهم.
- 6. يخصص بعد ما تقدم نسبة تحددها الجمعية العامة العمومية لا تزيد
 عن 10% من الباقي لمكافأت مجلس الإدارة.
- يوزع الباقي من الأرباح بعد ذلك على المساهمين كحصة إضافية
 في الأرباح في نهاية السنة المالية أو في نهاية كل فترة مالية، او يرحل بناء على اقتراح مجلس الإدارة الى السنة المالية المقبلة او

P.O. Box 9801 Ahmadi 61008 Kuwait - Paid up Capital KD 10,000,000 Commercial Registration No.: 49911 An ISO 9001, ISO 14001, ISO 50001 Certified & ISO 17025 Accredited Company



operations, as well as the equipment required to carry out the company purposes.

- Acting as a mediator for all other operations required by the various companies of business, interests, and various purposes in all main oil fields for the oil sector.
- 11. Conducting all types of well drilling operations and their subsequent development and maintenance operations.
- **12.** Environmental laboratory activities to test soil samples.
- **13.** Environmental laboratory activities to test water samples.
- **14.** Environmental laboratory activities to test air samples.
- **15.** Environmental laboratory activities for biological tests."
- 16. Oil Well Drilling.
- 17. Gas will Drilling.
- **18.** The company has the right to own shares in other companies directly and indirectly and has the right to sell and buy shares for its own account only through the entities licensed.

- حفر الأبار وانتاجها وكذلك المعدات المطلوبة لتنفيذ أغراض الشركة.
- القيام كوسطاء لكافة العمليات الأخرى التي تستلزمها الشركات المختلفة من اعمال ومصالح واغراض متنوعة في كافة المجالات النفطية الرئيسية للقطاع النفطي.
- 11. القيام بعمليات حفر الأبار بكافة أنواعها وما يتبعها من عمليات تطوير لتلك الأبار وصيانتها.
 - 12. تقديم نشاط مختبرات بيئية لفحص عينات التربة.
 - رمز النشاط 712042
 - 13. تقديم نشاط مختبرات بيئية لفحص عينات المياه.
 - رمز النشاط 712043
 - 14. تقديم نشاط مختبرات بيئية لفحص عينات الهواء.
 - رمز النشاط 712044
 - 15. تقديم نشاط مختبرات بيئية للفحوصات البيولوجية.
 - رمز النشاط 712045
 - 16. حفر آبار النفط. رمز النشاط 091001
 - 17. حفر آبار الغاز الطبيعي. رمز النشاط 091002
- 18. بيع وشراء الأسهم والسندات لحساب الشركة فقط من خلال الجهات المرخص لها. رمز النشاط 649917

Second: Approval of the amendment of Article No. (46) of the Articles of Association:

Article before amendment:

Distribution of net profits as follows:

- 1. 10% shall be deducted and allocated to the compulsory reserve, and the general assembly may stop this deduction if the compulsory reserve exceeds half of the company's capital.
- 2. A percentage of 5% shall be deducted and allocated to Kuwait Foundation for the Advancement of Science . issued by the decree dated 12/12/1976.
- 3. Another 10% is deducted and allocated to the voluntary reserve. This deduction is stopped by a resolution of the Ordinary General Assembly upon the proposal of the Board of Directors.

تأنياً: الموافقة على تعديل المادة رقم (46) من النظام الأساسى:

النص قبل التعديل:

توزيع الأرباح الصافية على الوجه الآتى:

- 1. يقتطع 10% تخصص لحساب الاحتياطي الإجباري ويجوز للجمعية العمومية وقف هذا الاقتطاع إذا زاد الاحتياطي الاجباري على نصف راس مال الشركة.
- يقتطع 5% من الأرباح لمؤسسة الكويت للتقدم العلمي الصادر بشأنها المرسوم المؤرخ في 1976/12/12.
- 3. يقتطع 10% أخرى تخصص لحساب الاحتياطي الاختياري ويوقف هذا الاقتطاع بقرار من الجمعية العامة العادية بناء على اقتراح مجلس الإدارة.

Tel: +965 22251000



upon the proposal of the Board of Directors or allocated to establish a general reserve fund or a fund for extraordinary consumption.

8. The company is allowed, based on the proposal of the Board of Directors and the approval of the ordinary General Assembly, to distribute interim profits in semi-annual or quarterly intervals. For this distribution to be valid:

The profits must be real, in accordance with generally accepted accounting principles. The distribution must not impact the paid-up capital.

The ordinary General Assembly has the authority to annually delegate to the Board of Directors the prerogative to distribute profits as previously mentioned, without affecting the company's paid-up capital.

يخصص لإنشاء مال للاحتياطي العام او مال للاستهلاك غير العادي.

8. يجوز للشركة بناء على اقتراح مجلس الإدارة وموافقة الجمعية العامة العادية توزيع أرباح مرحلية على فترات نصف او ربع سنوية ويشترط لصحة هذا التوزيع أن تكون أرباح حقيقة وفقأ للمبادئ المحاسبية المتعارف عليها وبشرط ألا يمس التوزيع رأس المال المدفوع. وللجمعية العامة العادية أن تقرر سنويا تفويض مجلس الإدارة مسبقا توزيع الأرباح على النحو سالف الذكر وبما لا يمس رأس المال المدفوع للشركة.

التوقيع

مهيمن علي البهبهاني نائب رئيس مجلس الإدارة الرئيس التنفيذي









الاحاطة بالاخطار

السادة / الشركه الوطنيه للخدمات البتروليه ش.م.ك

تحية طيبة و بعد

بالإشارة إلى إخطار جمعية عمومية عادية المقدم ، نفيدكم علما بأنه قد تمت الاحاطة بالموعد في / 2023/11/20

وبناء على الطلب فإن ممثل الحضور عن الوزارة السيد / خالد طاهر عبد الحسين الرشيد

و تفضلو بقبول خالص التحية



مستند الكتروني لايحتاج الى ختم أو توقيع

تاريخ الطباعة : 2023/10/30

رقم الصفحة: 1